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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eredménnyel zárult a moszkvai útja?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Ön 2019. február 21-én Moszkvában folytatott megbeszéléseket az orosz pénzügyminiszterrel és az 
orosz Nemzetközi Beruházási Bank elnökével. Ön valamiért nem sietett tájékoztatni sem az 
Országgyűlést, sem a szélesebben vett közvéleményt ezekről a tárgyalásokról. A sajtó is csak 
szűkszavúan számolt be a moszkvai útról. Vagyis a magyar emberek továbbra sem tudhatják, hogy a
háttérben milyen alkut kötöttek önök az oroszokkal a paksi atomerőmű bővítésével kapcsolatban.

Önök folyamatosan titkolóznak, mert azt remélik, hogy senkinek sem tűnik majd fel, hogy 
eladósítják Magyarországot. Önök kiszolgáltatják a saját hazájukat egy idegen hatalomnak.

Az LMP évek óta figyelmezteti a kormányt, hogy a Paks 2 beruházás felesleges, drága, veszélyes és
rossz üzlet. Mára odáig jutottunk, hogy miközben a szakma és a közvélemény egyaránt elutasítja a 
paksi atomerőmű bővítését, az Orbán-kormány valamilyen rejtélyes okból kifolyólag mégis kitart 
mellette. Egy rossz szerződés, egy rossz koncepció mellett.

Önök folytatólagosan becsapnak minket, megválasztott országgyűlési képviselőket, és nem 
mellesleg az orruknál fogva vezetik a magyar választókat is, amikor elavult adatokra alapozott 
éghajlat-stratégiát mutogatnak, és amikor titkos tanulmányokra hivatkozva építenek egy újabb 
atomerőművet.

Ebben a helyzetben az egyetlen felelős döntés: a paksi atomerőmű bővítésének azonnali leállítása és
ezzel egyidejűleg az elköltött pénzekkel való tételes elszámolás. Ezt követően pedig egy 
atomenergia-mentes és karbonsemleges energiatervet kell sürgősen elfogadni. Ez lehetséges és 
egyúttal kívánatos is volna. Ez ugyanis elsőrendű magyar érdek. Ez a bolygónk túlélésének záloga.



Mindezek alapján a következő kérdésekre szeretnék egyértelmű válaszokat kapni Miniszter úrtól:

Történt-e megállapodás az Ön moszkvai látogatása során a paksi beruházás pénzügyi 
megállapodásának módosításáról? Amennyiben igen, kérem, jelölje meg pontosan, mely pontokon 
és pontosan milyen tartalommal tervezik módosítani a megállapodást.

Ha nem történt megállapodás a paksi beruházás pénzügyi megállapodásának módosításáról, akkor 
tervezik-e a jövőben egy ezt célzó tárgyalás lefolytatását az orosz féllel?
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